
Zaključki javne razprave
oMPD

Več taborov in
manj klasičnih
akcij

Na zadnjem posvetu predsednikov in sekre-
tarjev OO ZSMS v Šiški je bila ena od glavnih
točk dnevnega reda problematika mladinskega
prostovoljnega dela. Razprava naj bi bila zak-
Ijuček javne razprave v občini o tem, toda tega
vtisa ni zbudila. Kaj novega namreč nismo izve-
deii.

Razpravljalci so ugotavljali že znane po-
manjkljivosti mladinskega prostovoljnega dela.
Te so: toga organizacija MDA. prenatrpani pro-
grami dela brigad, manjše zanimanje pri mla-
dincih zaradi slabšanja družbenoekonomskega
položaja, nizek brigadirski standard, zlasti v
Sloveniji, priznanja zbujajo rivalstvo med briga-
dami, delovne organizacije, ki so v večini podpi-
sale samoupravni sporazum o razvijanju MPD v
občini, še vedno ne izpolnjujejosvojih obvezno-
sti, slaba in pozna propaganda. dela na MDA di-
jakom v večini priraerov ne priznavajo kot počit-
niško prakso itd.

In zato se vsako leto znova šišenska OK
ZSMS srečuje s problemom nepopolnih brigad.
Kot primer navedimo podatke o letošnji udelež-
bi:

— štiri MDB, ki jih je organizirala OK ZSMS,
so bile nepopolne,

— v njih naj bi delalo 172 brigadirjev, toda
udeležilo se jih je le 130. kar je le 75-odstotna
udeležba,

— od tega jih je bilo 109 mladincev in 21
mladink,

. — delavcev je bilo 39, dijakov 7.7, pioniriev
12, študenta nobenega,

— v vseh štirih MDB je bilo samo 11 članov
ZK.

Podatki so dovolj zgovorni. Zastavlja pa se
vprašanje, kako to preseči. Posvet je nakazal
nekaj rešitev. Najprej, namen organiziranja
MDA. to je. solidarnostna pomoč nerazvitim
območjem, mora še vedno ostati nespreme-
njen. Obseg klasičnih MDA je treba skrčiti, jih
bolje organizirati in pripraviti same brigade. To
pa pomeni boljšo propagando in več lokalnih
akcij pred odhodom. Povečati je treba število
novih oblik MPD, kot so na primer delovni in
raziskovalni tabori. Samoupravni sporazum o
razvijanju MPD pa bi delovne organizacije mo-
rale dosledneje uresničevati, saj bi potem imeli
v MDB več delavcev kot doslej, skratka, brigade
bi bile kadrovsko izpopolnjene.
• To je !e nekaj ugotovitev šišenskih mladincev
Kako pa bo z MDA v prihodnjem letu in kakšni
bodo učinki javne razprave, pa ni samo stvar
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